الجمعية العامة الـ 142 للاتحاد البرلماني الدولي دورة افتراضية، 24-28 أيار/ مايو 2021



A/142/A.1 2021 آذار/ مارس 2021

الجمعية العامة

جدول أعمال الجمعية العامة الـ142

- 1. مناقشة عامة حول موضوع التغلب على الوباء اليوم وبناء غد أفضل: دور البرلمانات
- 2. الاستراتيجيات البرلمانية لتعزيز السلم والأمن في مواجهة التهديدات والصراعات الناتجة عن الكوارث المرتبطة بالمناخ وعواقبها (اللجنة الدائمة للسلم والأمن الدوليين)
- 3. تعميم الرقمنة والاقتصاد الدائري لتحقيق أهداف التنمية المستدامة، ولا سيما الاستهلاك والإنتاج المسؤولان (اللجنة الدائمة للتنمية المستدامة)
 - 4. تقارير اللجان الدائمة
- الموافقة على البنود الموضوعة للجنة السلم والأمن الدوليين واللجنة الدائمة للتنمية المستدامة للجمعية العامة الـ 144 وتعيين المقررين





142nd IPU ASSEMBLY

Virtual session, 24-28 May 2021

Assembly A/142/A.1 26 March 2021

Agenda of the 142nd Assembly

- 1. General Debate on the theme Overcoming the pandemic today and building a better tomorrow: the role of parliaments
- 2. Parliamentary strategies to strengthen peace and security against threats and conflicts resulting from climate-related disasters and their consequences (Standing Committee on Peace and International Security)
- 3. Mainstreaming digitalization and the circular economy to achieve the SDGs, particularly responsible consumption and production (Standing Committee on Sustainable Development)
- 4. Reports of the Standing Committees
- 5. Approval of the subject items for the Standing Committee on Peace and International Security and for the Standing Committee on Sustainable Development for the 144th Assembly and appointment of the Rapporteurs